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Onderwerp:     Voordracht herstelbesluit PIP Netuitbreiding  

 

 

De commissie adviseert het herstelbesluit PIP Netuitbreiding als hamerstuk te agenderen voor de PS 

vergadering van 10 april 2017. 

 

Voor de behandeling van dit punt in de commissie RWW:  zie hieronder het uittreksel uit het 

conceptverslag van de vergadering van de commissie RWW van 27 maart 2017. 

 

4. A-agenda Ruimte 

a. RO/Duurzame energie voordracht: herstelbesluit PIP Netuitbreiding 

De voorzitter licht toe dat de Raad van State uitspraak heeft gedaan over de PIP Netuitbreiding Kop van 

Noord-Holland die bestaat uit vier nieuwe verbindingen van 150 kV-kabels van in totaal 70 km en een nieuw 

trafostation in Middenmeer. Het PIP is grotendeels intact gebleven. De voorbereiding van de aanleg van de 

kabel van de Wieringermeer naar het nieuwe trafostation kan voort met een voorlopige voorziening. Dit is 

cruciaal voor de tijdige ontsluiting van de schone stroom van windpark Wieringenmeer. Er moet voor zeven 

percelen een herstelbesluit worden genomen. Daartoe dient de algemene regeling voor vergunningen ten 

behoeve van agrarische werkzaamheden op het tracé te worden veranderd waarvoor 26 weken de tijd is 

gegeven. 

Een van de percelen maakt onderdeel uit van het cruciale tracé. Het herstelbesluit voor dit specifieke deel 

wordt daarom naar voren getrokken en voorgelegd ter bespreking aan de commissie en ter goedkeuring aan 

PS van 13 april. Het herstelbesluit voor de overige delen volgt op een later moment dit jaar. 

 

De heer Leever (ONH) zegt dat het gaat om het perceel met de nieuw te bouwen woning van de familie 

Dinnessen, waar de hoogspanningskabel te dicht bij de woning zou komen te liggen. Uit nader onderzoek 

blijkt dat de woning al gerealiseerd is en de hoogspanningskabel op een veilige afstand ligt. De heer Leever 

vraagt of dit concreet is. 

 

De heer Ludriks (PVV) zegt dat de PVV in het verleden tegen dit PIP heeft gestemd en dat dit zo blijft omdat 

de PVV geen windmolens wil faciliteren. 

De Raad van State heeft gevraagd of een ander tracé voor de windmolens mogelijk is zodat omwonenden zo 

min mogelijk last ondervinden. De heer Ludriks vraagt of hierover al wat bekend is. 

 

Namens de heer Van der Hoek (ged.) antwoordt zijn ambtenaar dat ter zitting van de Raad van State de 

locatie van de woning van de familie Dinnessen nog niet helemaal helder was. Die is nu wel zeker en de 

afstand is voldoende veilig. Een ander tracé op dit perceel is niet mogelijk. 

 

De voorzitter vraagt of dit onderwerp door kan als hamerstuk. 

De commissie gaat hiermee akkoord. 

 


